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طعنه » علی  مرادی«  به  »دبیر«
 ایسنا: رئیس فدراسیون وزنه برداری 
اعلام کرد که سهراب مرادی و کیانوش 
رستمی خودشان به اردوی تیم ملی نیامدند. 
علی مرادی، رئیس فدراسیون وزنه برداری 
در مورد حضور نداشتن نفراتی مانند سهراب 
مرادی و کیانوش رستمی در اردوی تیم ملی 
برای مسابقات جهانی بیان کرد: نام 20 نفر 
را به فدراسیون جهانی برای فهرست اولیه 
مسابقات جهانی اعلام کردیم. ما درها را 
باز کردیم و چراغ ها را روشن گذاشتیم، اما 
کیانوش و سهراب خودشان در اردو شرکت 
نکردند. سهراب مرادی هیچ اطلاعی هم به 
ما نداده است. من با او صحبت کردم که با 
نرفتن به المپیک دنیا به آخر نرسیده است 
و برای مسابقات بعدی تمرین کند اما دیگر 
خبری از او نشد. به هرحال برای مسابقات 
جهانی با امیدها می رویم، ولی دوستان باید 
رعایت مسائل اردویی را داشته باشند تا به 
حاشیه نروند. البته ما در را برای بازی های 
آسیایی نمی بندیم و آنها می توانند بیایند. 
مرادی در مورد پاداش کم علی داودی 
پس از کسب مدال نقره بازی های المپیک 
افزود: ۱۱0 میلیون ما پرداخت کردیم و 
وزیر ورزش پیشین هم 200 میلیون تومان 
داد و آقای داودی هم نکته بسیار خوبی 
می گوید مبنی بر اینکه من دوم شدم اما به 
کشتی گیری که دوم شد ۱0 هزار یورو داده 
شد به من ۵ هزار یورو.  به نظرم این مساله نیاز 
به شفاف سازی دارد و باید در مسیری برویم 
که همه چیز رعایت شود. اگر با جار و جنجال 
و داد و بیداد چیزی را بخواهیم زیبنده رئیس 
فدراسیون و ورزشکارش نیست. کاری که 
علی داودی کرد کم نبود آن هم در دسته 

فوق سنگین المپیک.

خارجازمستطیلسبز

فوتبال ایران باردیگر اول آسیا شد

 شاگردان »اسکو« تیم ۲۲ جهان
تیم ملی فوتبال ایران رده نخست آسیا را 
پس گرفت. تیم ملی فوتبال ایران توانست 
در دومین دیدار خود در انتخابی جام جهانی 
با 3 گل عراق را از پیش رو بردارد و ۶ امتیازی 
شود. این نتیجه باعث شد تا تیم ملی ایران 
با ۴ پله صعود در رده 22 جهان و اول آسیا 
قرار گیرد. به این ترتیب تیم ملی ایران، رده 
نخست آسیا را از ژاپن پس گرفت. اسکوچیچ 
با تیم ملی به 9 برد در 9 دیدار دست یافته 
است. از نکات جالب این بازی ها، 2 پیروزی 
برابر عراق و 2 پیروزی برابر سوریه است. 
تیم هایی که همیشه برای ایران چالش های 
سختی بوده اند. همچنین پیروزی در خاک 
بحرین نیز یکی دیگر از نقاط روشن کارنامه 

»اسکو« ست.

خـــبر

دیـــدگــاه

در هفته جاری  نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا به 
مصاف حریفان خود می روند. اگر در شرایط عادی قرار داشتیم 
نمایندگان کشورمان بخت بیشتری برای عبور از حریفان 
داشتند اما 3 تیم ایرانی حاضر در لیگ قهرمانان آسیا در حال 
سپری کردن دوران آماده سازی پیش فصل هستند و در مقابل 
رقبا چند بازی هم برگزار کرده اند. در واقع آنها در فرم مسابقه 
هستند و از آمادگی بهتری بهره می برند. تیم های ما تمرینات 
را شروع کردند و نسبت به وضعیت تمرینی که پشت سر 
گذاشته اند سطح آمادگی شان متفاوت است. چنین مباحثی 
باعث شده تا دیدارهای آسانی در انتظار تیم های ایرانی نباشد. 
احمد نوراللهی، محمدحسین کنعانی زادگان و شهریار مغانلو 
تیم را ترک کرده اند و چندین بازیکن جدید اضافه شده اند. 
حریف تاجیکستانی شگفتی ساز دور گروهی مسابقات بود و 
در حالی که هیچ کس روی آنها حساب باز نمی کرد در قامت 
صدرنشین قدم به مرحله حذفی گذاشت. این موارد می گوید 
رقیب سرسختی است و در خانه اگرچه تماشاگر ندارد اما با 
فضای ورزشگاه خود آشنایی بیشتری دارد. ضمن اینکه بازی 
روی چمن مصنوعی برگزار می شود و این موضوع کار را برای 
سرخ پوشان ایران دشوارتر می کند. حریف در شرایط مسابقه 
بوده و پرسپولیس تنها بازی های تدارکاتی برگزار کرده است. 
کسب نتیجه در این مسابقه نیاز به تمرکز و همت بالایی دارد. 
در مورد دیدار استقلال با الهلال، باید بگویم بازیکنانی کلیدی از 
استقلال جدا شدند و نفرات جدیدی که به تیم اضافه شدند تازه 
تمرینات را آغاز کردند و هنوز در ترکیب تیم جا نیفتادند. البته 
سفر زودهنگام به امارات و تمرین در ورزشگاه مجهز الوصل و 
زمین تمرین این باشگاه اتفاق خوبی است و کمک می کند تا 
بازیکنان به شناخت بهتری برسند. الهلال پرافتخارترین تیم 
قاره آسیا محسوب می شود و بازیکنان نامداری را جذب کرده تا 
نتایج خوبی بگیرد. قطعا بازی بسیار دشواری در انتظار نماینده 
کشورمان است و از آنجایی که این تیم هم تنها بازی های 
تدارکاتی داشته نسبت به حریف شرایط سخت تری برای کسب 
برتری دارد. با این حال امیدوارم سربلند از زمین خارج شود. 
وضعیت تراکتور نابسامان است. در فوتبال باید با امید به کسب 
موفقیت زنده بود و از پیش بازنده به میدان نرفت ولی تراکتور 
شرایط خوبی ندارد و وضعیت این تیم به گونه ای است که 
آماده حضور در لیگ قهرمانان نیست. تراکتور به دلایل مختلف 
فرصت نکرده تا آماده حضور در معتبرترین مسابقات باشگاهی 
آسیا شود و مقابل حریفی بازی دارد که شرایط متفاوتی دارد. 
النصر بازیکنان خوبی جذب کرده و در جریان مسابقه قرار 
دارد. این تیم با انجام بازی های رسمی به هماهنگی رسیده 
و چنین مواردی کار را برای نماینده کشورمان که نتوانسته 
دوران آماده سازی را هم به خوبی پشت سر بگذارد، بسیار 

سخت کرده است.

شرایط متفاوت  نمایندگان در آسیا 

    بازنشستگی
زین الدین زیدان، سرمربی سابق رئال مادرید، نهایت 
لذت را از دوران دوری خود از فوتبال می برد. وی تابستان 
نشان داد که رابطه خود با زندگی شلوغش در فوتبال را 
به طور کلی قطع کرده است و حالا احساس بازنشستگی 

را به طور کامل تجربه می کند.

         بهترین
یکی از تیم های موفق لیگ برتر در ماه آگوست 
وستهام بود که  به لطف عملکرد عالی مهاجم جامائیکایی 
این تیم یعنی مایکل آنتونیو حاصل شد. این بازیکن در 
سه بازی آمار فوق العاده چهار گل و سه پاس گل را به 
ثبت رساند و به عنوان بازیکن ماه لیگ برتر انتخاب شد.

         قرارداد رسمی 
کریستیانو رونالدو، بالاخره قرارداد خود را به صورت 
رسمی با یونایتد به امضا رساند تا باردیگر در کسب 
جام های قهرمانی به آنها کمک کند. رونالدو از چند روز 
قبل به شهر منچستر برگشت و با پشت سرگذاشتن 

دوران قرنطینه در تمرینات حاضر شد.

ت
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باشگاه استــقلال در سال های اخیر به دلیل 
ضعف های مدیریتی نتوانسته موفقیتی داشته 
باشد. حسن روشــن در خصوص این مساله 

صحبت کرد. 
 استقلال در سال های اخیر نابسامان 

بوده است! 
چندین فصل است که دلال ها با نفوذی که 
در باشگاه دارند، بازیکنانی را به تیم تزریق 
می کنند. استقلال هم نمی تواند به قهرمانی 
دست یابد. بهترین راه این است که از تیم های 
پایه بازیکن اضافه شود. استفاده از بازیکنان 
پایه باعث می شود پس از دو، سه فصل آنها 
در ترکیب تیم جا بیفتند و در چنین شرایطی 

وضعیت استقلال بهتر می شود.
ضعف  استقلال  مشکل  مهمترین   

مدیریتی بوده است!
مدیریت فاجعه بار استقلال باعث شده تا این 
تیم نتواند رنگ قهرمانی را ببیند. افرادی که 
در این باشگاه حضور دارند، فاقد قابلیت های 
مدیریتی لازم هستــند. اکنون انتقادها از 
احمد مددی مدیرعامل باشگاه زیاد است. 
من او را دقیق نمی شناسم و شاید آدم بسیار 
خوبی باشد ولی او توانایی و ابزار مدیریت را در 
استقلال ندارد. هر فردی که در باشگاه استقلال 
مسئولیت پیدا می کند، پس از مدتی متوجه 
می شود اشکال اساسی از کجا نشأت می گیرد. 
تعویض مدیرعامل در شرایطی اثرگذار خواهد 
بود که این فرد بتواند مشکلات را ریشه کن کند 
ولی اگر قرار باشد در مواجهه با مشکلات مالی 
به جای آنکه یقه رئیس مجمع را بگیرد، سکوت 

اختیار کند، چنین فردی به درد نمی خورد.
 در مورد مصــاف آبی پوشان با الهلال 

چه نظری دارید؟
تیمی که آماده ســازی بهتری داشته باشد، 
برای کسب برتری بخت بیشتری دارد. اگر 
استقلال بازنده این مسابقه شود، بهانه های 
مختلفی از جملـــه مشــکلات مالی مطرح 
می شود. در صورتی هـــم که پیروزی به دست 
آید، بحث غیرت و مقابله با دلارهای سعودی 
به میان می آید. مهمترین مساله این است 
که مشکلات باشگاه استقلال باید ریشه ای 

اصلاح شود.

گفــتوگــو
حسن   روشن: 

مدیریت استقلال 
 فاجعه بار  

بوده  است! 

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

 فارس: ستاره تیم ملی فوتسال کشورمان مرحله گروهی 
جام جهانی 202۱ لیتوانی را از دست داد.  میثم شیرزاد 
فیزیوتراپیست درباره آخرین وضعیت حسین طیبی پس از 
مصدومیت این بازیکن اظهارداشت: وی در بازی دوستانه در 
مقابل تیم ملی بلاروس دچار آسیب شد که پس از برگشت به ایران 
اقدامات تشخیصی توسط کادر پزشکی زیرنظر نوروزی صورت 
گرفت. در واقع مشخص شد این بازیکن دارای  شکستگی از ناحیه 
دنده دهم سمت راست است. با توجه به شکستگی دنده، وی حدود 
سه الی چهار هفته نیاز به استراحت و انجام درمان های اختصاصی 
دارد. وی ادامه داد: کلیه تجهیزات درمانی جهت درمان این بازیکن 
به همراه تیم به لیتوانی آورده شده که در صورت بهبود کامل و 
آمادگی بدنی،  امیدواریم طیبی بعداز بازی های گروهی بتواند 
به تیم ملی کمک کند. کادرپزشکی تیم ملی فوتسال تمام تلاش 
خود را جهت بهبودی هرچه سریعتر این بازیکن انجام خواهد داد.

  ستاره تیم ملی فوتبال برزیل از هموطنانش به خاطر انتقاد 
از او با وجود کمک به پیروزی سلسائو مقابل پرو ناراحت است. 
تیم ملی برزیل دور دهم بازی های انتخابی جام جهانی 2022 
در آمریکای جنوبی را با پیروزی 2 بر صفر خانگی برابر »پرو« 
پشت سر گذاشت که گل دوم این بازی را نیمار به ثمر رساند. با 
این حال ستاره پاری سن ژرمن به خاطر درگیری هایش با برخی 
از بازیکنان حریف مورد انتقاد واقع شد و تعدادی از کارشناسان 
برزیلی هم بازی او را در حد نام و آوازه اش ندانستند. نیمار هفته 
گذشته هم بعد از پیروزی یک بر صفر برزیل مقابل شیلی مورد 
انتقاد واقع شد و برخی از هواداران در فضای مجازی مدعی شدند 
که ستاره سابق بارسلونا اضافه وزن دارد. نیمار در واکنش به این 
موضوع پس از پیروزی تیمش با بالازدن لباس خود برای اثبات 
نداشتن اضافه وزن، گفت: نمی دانم بیشتر از این چکاری باید 
برای این پیراهن انجام دهم که هواداران به من احترام بگذارند. 
این انتقادها عادی نیستند. از مدت ها قبل شروع به انتقاد از 
من کرده اید، شما خبرنگاران، کارشناسان و دیگران. گاهی 
اوقات دیگر حتی دلم نمی  خواهد با شما مصاحبه کنم، اما در 
لحظات مهم من همواره به وظیفه ام در قبال تیم عمل کرده ام. 
رابطه نیمار با هواداران و رسانه های برزیلی از یکدهه پیش که 
برای باشگاه سانتوس توپ می زد و یک بازیکن نوجوان بود، 

فرازونشیب هایی داشت و برخی دلیل آن 
را سبک زندگی بسیار تجملاتی او و 
حواشی اش می دانند. با این حال نیمار 
شصت و نهمین گل ملی خود را برای 
برزیل و دوازدهمین گلش در بازی های 
انتخابی جام جهانی را به ثمر رساند و از 
این حیث در کشورش رکورددار شد. 

برزیل در حال حاضر با 2۴ امتیاز 
از هشت بازی و با اختلاف شش 
امتیازی نسبت به آرژانتین 
رده دومی، در صدر جدول 
مرحله انتخابی جام جهانی 
2022 آمریکای جنوبی 

قرار دارد.

هومنافاضلی
کارشناس  فوتبال 

از استعفای مدیرعامل تا بسته شدن پنجره 

بحران  در  اردوی  قرمزها 

رئیس یوفا آنقدر از دست یاغیان سوپرلیگی عصبانی است که 
می گوید دیگر برایش بودن یا نبودن این 3 تیم در لیگ قهرمانان 
اروپا فرقی ندارد. به نظر می رسد ماجرای خصومت الکساندر 
چفرین با 3 باشگاه رئال مادرید، یوونتوس و بارسلونا به خاطر 
ماندن در پروژه سوپرلیگ اروپا بیشتر به یک مساله شخصی 
تبدیل شده است تا یک مشکل سازمانی. در حالی که این سه 
تیم که روی هم 20 قهرمانی در لیگ قهرمانان دارند، بخش 
قابل توجهی از هواداران فوتبال اروپا را به خود اختصاص داده اند 

و حضورشان یکی از دلایل درآمد خوب یوفا از محل فروش حق 
پخش و قراردادهای اسپانسری است، چفرین اظهارکرد: برایم 
فرقی نمی کند که از فصل آینده این تیم  ها در لیگ قهرمانان 
بمانند یا اینکه از آن جدا یا اخراج شوند. رئیس اسلوونیایی یوفا 
با بی کفایت خواندن روسای این 3 باشگاه اظهارکرد: برای من 
مهم نیست که آنها دیگر نباشند. خیلی جالب است که آنها در 
عین حال که می خواهند برای خودشان یک تورنمنت جدید 
تشکیل دهند، دوست دارند در این فصل لیگ قهرمانان هم حضور 

داشته باشند. رئیس یوفا همچنین مخالفت شدید خود با طرح 
پیشنهادی فیفا برای برگزار جام جهانی در فواصل زمانی دو ساله را 
ابراز کرد و گفت: این طرح قاتل فوتبال خواهد بود. من امیدوارم که 
فیفا از در منطق وارد شود. فکر نمی کنم که صحبت کردن با تمام 
دنیا به جز کنفدراسیون ها شیوه مناسبی برای تصمیم گیری درباره 
این موضوع باشد. فیفا هنوز هیچ چیزی به ما نگفته است. چیزی 
که ما می دانیم همان اطلاعاتی است که شما از طریق رسانه ها 
دارید. اگر این روند ادامه داشته باشد ما می توانیم دستور عدم 
شرکت تیم های فوتبال قاره  خود را صادر کنیم. برگزاری دو سال 
به دو سال جام جهانی بازیکنان را خواهد کشت. در آن صورت این 
تورنمنت با جام جهانی زنان و بازی های المپیک همزمان می شود. 
در هر صورت من فکر نمی کنم که فدراسیون های فوتبال اروپا 

بتوانند به فیفا کمکی برای اجرای این طرح کنند.

چفرین،  رئیس یوفا:

فیفاراتحریممیکنیم

آرمان ملی: کاروان تیم فوتبال پرسپولیس 
در حالی تهران را به مقصد »دوشنبه« ترک کرد 
که پنجره این تیم به دلیل بدهی های قبلی بسته 
شده است و البته چند روز قبل مدیرعامل این 

باشگاه نیز استعفا داد! 
 دلیل  استعفا؟

باشگاه پرسپولیس بعداز ۱0 ماه مجدد قرار 
است با تغییرات مدیریتی مواجه شود و این 
موضوع نشان می دهد که بی ثباتی مدیریت 
باشگاه های بزرگ و پرطرفدار کشور یک معضل 
حل نشدنی است. اگرچه این بار قضیه فرق 
می کند چرا که جعفر سمیعی خودش اصرار 
به رفتن داشت. اما چرا »سمیعی« با وجود اینکه 
حمایت اعضای تیمش و همچنین هواداران 
و حتی رسانه ها را پشت خود می دید، تصمیم 
به کناره گیری گرفت سوالی است که خیلی ها 
مشتاق شنیدن پاسخ آن هستند. واقعیت امر 
این است که سمیعی زمانی مدیریت باشگاه 
پرسپولیس را تحویل گرفت که این باشگاه 
پرونده سنگین ماریوبودیمیر را پیش رو داشت 
و فیفا در آستانه بستن پنجره نقل وانتقالاتی 
پرسپولیس بود. از طرفی بازیکنان و اعضای 
کادرفنی تیم نیز سخت به دنبال مطالبات خود 
بودند و سرخپوشان باید برای تکرار قهرمانی 
لیگ قهرمانان  در  موفقیت آمیز  حضور  و 
آسیا به آرامش روانی می رسیدند. کارگزار 
باشگاه پرسپولیس نیز برای بستن پرونده 
برانکوایوانکوویچ ۷0درصد بودجه ای را که 
باید به این باشگاه می داد را هزینه کرده بود. با 
این اوصاف سمیعی که می دانست پرسپولیس 

از AFC نزدیک به سه میلیون دلار پاداش 
این  اینکه  امید  به  است،  طلبکار  آسیایی 
پاداش را دریافت کند نزدیک به ۷0 میلیارد 
تومان از جاهای مختلف برای بهبود وضعیت 
مالی باشگاهش قرض کرد. او اگرچه در آن 
مقطع با پرداختی هایی که داشت تیمش را به 
آرامش رساند اما بعداز چند ماه متوجه شد که 
کنفدراسیون فوتبال آسیا تحت هیچ شرایط 
حاضر به پرداخت پاداش آسیایی نیست و 
تحریم ها را بهانه می کند. سمیعی بعداز پنجمین 
قهرمانی پرسپولیس در لیگ فرصت را غنیمت 
شمرده و تصمیم به استعفا گرفت. در واقع او 
به خوبی متوجه بود که برای تسویه حساب با 
اعضای تیمش و پاداش ها )آپشن های قرارداد( 
به بودجه سنگینی نیاز دارد و چند پرونده 
شکایتی داخلی به اضافه طلب ۸00 هزار دلاری 
گابریل کالدرون هم پیش روی باشگاه قرار گرفته 
است. وزیر وقت ورزش توجهی به استعفای 
سمیعی نکرد و او برای اینکه وجه اش را نزد 
هواداران از دست ندهد در فصل نقلژ وانتقالات 
ماند و بازیکنان مدنظر یحیی گل محمدی را 
بدون پرداختی و با وعده ووعید جذب کرد. با 
آمدن وزیرجدید هم سمیعی کناره گیری خود را 
این بار عملی کرد و اعلام کرد دوران مدیریتش 
در باشگاه پرسپولیس به اتمام رسیده است. او 
تصمیم گرفت قبل از حکم نهایی فیفا در مورد 
پرونده کالدرون این کار را انجام دهد تا حداقل 

این جریمه فیفا در دوران مدیریت وی نباشد! 
 بدهی قبلی

پس از پرداخت نشــدن مطالبات سرمربی 

پیشین پرسپولیس توسط این باشگاه، پنجره 
نقل وانتقالاتی سرخ ها توسط فیفا رسما بسته 
شد. ایسنا نوشت: پس از به پایان رسیدن مهلت 
30 روزه کمیته انضباطی فیفا به پرسپولیس 
و پرداخت نشدن مطالبات گابریل کالدرون و 
با ارسال نامه ای به  دستیارش، فیفا رسما 
پرسپولیس اعلام کرد، پنجره  نقل وانتقالاتی 
این باشگاه بسته شده است. یک منبع مطلع 
این خبر را تایید کرد. باشگاه پرسپولیس در 
پرونده کالدرون و دستیارش خوکاکین جمعا به 
پرداخت ۶۷۵ هزار دلار به علاوه ۵ درصد سود 

سالانه محکوم شده است.
 اعتراض  یحیی 

یحیی گل محمــدی در مـــورد تغییرات 
مدیریتی این باشگاه اظهارداشت: این تغییرات 
غیرقابل پیش بینی بود. در این شرایط یک شوک 
مدیریتی به تیم وارد شد. دوست داشتیم سمیعی 
در سمت خود باقی می ماند، اما نشد. برای او 
آرزوی موفقیت می کنم و بابت زحماتش از وی 
کمال تشکر را دارم. وی  ادامه داد: اکنون صدری 
به عنوان سرپرست باشگاه منصوب شده است. 
خداراشکر کار را پیش می بریم و مشکلی از این 
بابت وجود ندارد. ان شاءا... این موضوع )تغییر و 
تحول مدیریتی( تاثیر منفی روی تیم نگذارد. 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره جذب 
بازیکن خارجی و اینکه گفته می شد کی روش 
استنلی مذاکراتی با پرسپولیس داشته است، 
گفت: ما خیلی تلاش کردیم یک بازیکن خارجی 
جذب کنیم. نمی خواهم اسم بازیکنی را بیاورم، 
ولی متاسفانه این مجوز از سمت فدراسیون صادر 

نشد. با توجه به بازی های حساسی که در پیش 
داریم انتظار داشتیم حداقل اجازه دهند یک 
بازیکن خارجی جذب کنیم، اما متاسفانه این 
اتفاق رخ نداد و باید با همین شرایط ادامه دهیم. 
گل محمدی در واکنش به قانون منع جذب 
بازیکن خارجی برای پرسپولیس به دلیل داشتن 
پرونده باز در فیفا، تصریح کرد: من بررسی کردم 
و متوجه شدم این قانون فقط برای پرسپولیس 
است. اگر اینطور است از همان ابتدا می گفتند 
فقط پرسپولیس نمی تواند بازیکن خارجی جذب 
کند. اینطور بهتر بود. برخی باشگاه ها هم مانند 
ما در فیفا پرونده داشتند، اما این قانون برای آنها 
نیست. مسئولان فدراسیون فوتبال مصاحبه 
کردند و در صحبت های شان تناقض بود. متاسفانه 
این قانون شفاف نیست و باشگاه ها را سردرگم 
کرده است. وی افزود: در هر صورت خروجی این 
قانون این است که پرسپولیس نمی تواند بازیکن 
بگیرد و بقیه تیم ها می توانند که این بی انصافی 
است. پرسپولیس در چند سال اخیر اعتبار و 
آبروی فوتبال ایران بوده است. سهمیه هایی 
هم که الان می گیریم به خاطر حضور موفق 
پرسپولیس در آسیاست. در تیم ملی هم بیشترین 
بازیکن را داریم و حتی مربیان ما هم در تیم ملی 
حضور دارند. البته من بابت این موضوع هم حرف 
دارم. چرا باید مربیانی که قرارداد دارند برای 
تیم ملی انتخاب شوند؟ در هر صورت ما خیلی 
راحت با این موضوعات کنار آمدیم، ولی تمام 
رابطه ها یکطرفه است و فقط باشگاه پرسپولیس 
به فدراسیون سرویس می دهد، اما آنها اجازه 
ندادند ما بازیکن خارجی جذب کنم. گل محمدی 
درباره بازی با استقلال تاجیکستان نیز عنوان کرد: 
قطعا بازی آسانی نیست. این تیم به عنوان تیم اول 
گروهش به مرحله بعد صعود کرد و انگیزه بالایی 
هم دارد. متاسفانه فضای رسانه ای را بستند و 
حتی ما نتوانستیم یک فیلم از بازی های اخیر این 
تیم ببینیم. تمام پخش مستقیم بازی های شان را 
هم مسدود کردند. چمن ورزشگاه تاجیکستان 
هم مصنوعی است و مشکلات این چنینی زیادی 
وجود دارد، اما به هرحال ما پرسپولیس هستیم و 

امیدواریم بازی خوبی انجام دهیم.  
 سفر  به  دوشنبه 

کاروان تیم فوتبــال پرسپولیس تهران را به 
مقصد دوشنبه ترک کرد. کاروان تیم فوتبال 
پرسپولیس برای دیدار برابر استقلال تاجیکستان 
عصر دیروز )جمعه( از طریق فرودگاه مهرآباد، 
تهران را به  قصد دوشنبه ترک کرد. در این سفر 
علی شجاعی به دلیل مصدومیت حضور ندارد. 
مجید صدری به همراه برخی از مسئولان باشگاه 
با حضور در فرودگاه مهرآباد اعضای تیم را بدرقه 

کردند.

محرم نویدکیا در مورد شرایط باشگاه سپاهان در نقل وانتقالات 
و روند آماده سازی این تیم صحبت های زیر را انجام داد:

 از فعالیت در نقل وانتقالات تابستانی راضی هستید؟
واقعیت این است که من خیلی به تغییرات اعتقاد ندارم، مگر 
اینکه شرایط خاصی پیش بیاید. مثل امسال که دو سه بازیکن ما 
به اروپا رفتند یا با یکی از بازیکنان از لحاظ اقتصادی به جمع بندی 
نرسیدیم و جدا شدیم. به خاطر همین در حد ۵-۴ بازیکنی که از 
ما جدا شدند یار گرفتیم و نیاز بیشتری هم نداشتیم. تا همینجا 
برای خودم راضی کننده بود. ممکن است برخی بگویند فلان 
تیم چون در نقل وانتقالات خیلی یار گرفته، خیلی خوب عمل 
کرده، من خیلی به این مسائل اعتقاد ندارم چون فکر می کنم 
تیم هایی که خیلی بازیکن جابه جا می کنند، از دیدگاه فوتبالی 
شاید دچار معضلاتی هم بشوند و این سوال مطرح می شود؛ چرا 
انتخاب هایی که می کنند آنقدر مشکل دار بوده که بخواهند آنها 

را جابه جا کنند.
 با توجه به مهــره هایی که جذب کـــردیـد، برخی 
می گویند سپاهان کهکشانی شده، به همـــین خاطر 

انتظارات از این تیم بالا رفته  است.

کهشکانی...! احسان حاج صفی ملی پوش ما بود و او را از دست 
دادم. از او به عنوان شماره ۸ استفاده می کردم و به همین خاطر 
در پست او ریگی را گرفتیم. محبی را از دست دادم و به جای او 
فرشاد احمدزاده را گرفتیم. کی روش استنلی را از دست دادم و به 

جای او شهریار مغانلو را جذب کردیم. دروازه بان اول تیم را 
از دست دادم و به جای او 2 دروازه بان دیگر گرفتیم تا 
خیالمان راحت تر شود. در اصل کار خیلی پیچیده ای 
انجام ندادیم. فقط سعی کردیم جایگزین نفراتی که 
از دست دادیم را داشته باشیم. خیلی از تیم ها هستند 

که بازیکنان زیادی می گیرند اما موفق نمی شوند. مهم 
این است که بتوانیم بازی به بازی نتایج خوبی بگیریم و 

مثل سال گذشته رو به جلو برویم.
 به خاطر انتقال مغانلو به سپاهان هجمه های 
زیادی علیه این تیم به وجود آمد و حرف هایی 

در مورد هزینه نجومی این باشگاه در نقل وانتقالات 
مطرح شد. دفاعی در این زمینه دارید؟

نیازی به دفاع نیست. خودم پیش وجدانم راحــت 
هستم. همه ما، باشگاه و اعضای هیات مدیره می دانیم که 

ریخت وپاشی نکردیم. با تعویض بازیکنان خیلی از مشکلاتمان 
حل شد. منصوری را با نیما میرزازاد تعویض کردیم و برایمان 
هزینه ای نداشت. محبی را با شهریار تعویض کردیم که این 
هم هزینه ای برایمان نداشت. بازیکنان دیگر هم علاقه ای به 

جداشدن نداشتند. 
 نقش مدیــریت را در نقل وانتقالات و آماده سازی تیم 

چطور می بینید؟
مدیریت خیلی به ما کمک کرد. با دیدگاهی که با محمدرضا 
ساکت داشتیم و بحث هایی که همیشه باهم در مورد همه چیز 
داریم، سعی کردیم در آرامش و روی مباحث فنی خودمان 

نفرات موردنیاز را به اضافه کنیم. 
 عملکرد تیم ملــی را در 2 بازی که انجام داد 
چطور دیدید؟ با توجه به اینکه انتقاداتی در کنار 

تمجیدها هم وجود دارد.
از کسی که نتیجــه می گیرد نمی توان بیهوده انتقاد 
کرد. خوب یا بد تیمش نتیجه می گیرد. از یک مربی 
آلمانی پرسیدند بهترین دوست شما کیست، 
گفت جدول چون اگر بالای جدول باشم 
هیچکس نمی تواند به من حرفی بزند اما 
اگر پایین باشم هر کسی به خودش اجازه 
می دهد در موردم نظر بدهد. به همین 
دلیل الان جدول نشان می دهد که باید 

به سرمربی تیم ملی احترام بگذاریم. 

محرم    نویدکیا: 

وجدانمراحتاست،ریختوپاشینکردم


